
 
 

 
 

 

TISKOVÁ ZPRÁVA  
VÁNOČNÍ STROMEČEK. MÁTE DOMA LISTNÁČ?  

Olomouc, 3. ledna 2019  

 

Koncem roku a počátkem nového se množí otázka Jana Nerudy. Kam s ním. Ta vaše souvisí 

s vánočním stromečkem. Lze jej darovat, přivézt zvířatům?  

ANO, ALE 

Těší nás vaše snaha poskytnout zvířatům část vašich Vánoc, a rádi bychom alespoň takto vyjádřili 

poděkování. Nicméně pokud stromky přijímáme, tak pouze od prodejců, neboť u nich je 

minimalizováno nebezpečí, že po odstrojení zůstane ve větvích cokoliv, co by zvířatům mohlo ublížit, 

ať už část ozdoby, háček, aj. A výběr se ještě úží, jelikož stromek by neměl být chemicky ošetřen, 

příliš zabalen, opatřen cedulkami. V neposlední řadě vítáme především jedle, popř. borovice. Vypadá 

to, že jsme marnotratní, ale aby mohly stromky posloužit dobrému úmyslu a setkat se s ohlasem ve 

zvířecí říši, můžeme jim dát pouze to, co ve zdraví zužitkují. „Pochutnají si především kopytníci – 

kozorožci, velbloudi, a další,“ dodává krmivářka Dana Smičková. Samozřejmě obecně v zoo nejvíce 

chutnají listnáče.:-) 
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